
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 60. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 maja 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Joachima Brudzińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Eksperci alarmują, że co dziesiąty pomiar prędkości wykonywany przez policję jest niemiarodajny, np. ze 

względu na to, że dokonano go za pomocą urządzeń niespełniających wymogów. Informacje medialne o kie-

rowcach, którzy uniknęli mandatu, rodzą wątpliwości, czy policja używa właściwego sprzętu i czy używa go 

we właściwy sposób. Przy czym dotyczy to nie tylko słynnych ręcznych mierników Iskra-1, ale również reje-

stratorów zainstalowanych w policyjnych radiowozach. 

W związku z tym proszę o informację w tej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 

 


